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 Încheiat azi 22 noiembrie 2011, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

municipiului Alba-Iulia. 

Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 1473/2011 a Primarului 

municipiului Alba-Iulia. 

Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local sunt publice. 

Marius Adrian Costinaş: "La şedinţă sunt prezenţi un număr de 18 consilieri, 

aşadar şedinţa noastră este legal constituită. Lipsesc domnii consilieri Coşeriu Sorin 

Nicolae, Sandu Cornel Stelian, Lupea Iulian Nelu. Domnii consilieri Sandu Cornel 

Stelian  şi Lupea Iulian Nelu au anunţat că sunt plecaţi din localitate.” 

Marcel Jeler: “Domnul preşedinte, aş vrea să supun aprobării dumneavoastră 

procesul verbal al şedinţei ordinare din data de 31 octombrie 2011 şi al şedinţei 

extraordinare  din data de 9 noiembrie 2011. Dacă sunt discuţii pe marginea acestor 

procese verbale? Nu sunt, aşadar supun la vot. Cine este pentru?” 

"Fiind supuse la vot acestea au fost votate cu 18 voturi pentru." 

 Marius Adrian Costinaş: "Doamnelor şi domnilor consilieri, având în vedere că 

cvorumul pentru şedinţa ordinară de azi, 22 noiembrie 2011 este întrunit, declar 

deschisă această şedinţă a Consiliului local  al municipiului Alba-Iulia. Prin urmare 

supun la vot modalitatea de vot pe care o vom avea pentru această şedinţă. Propunerea 

mea este de vot deschis prin ridicare de mână. Cine este pentru?" 

"Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 18 voturi pentru." 

Marius Adrian Costinaş: "Înainte de a supune la vot  proiectul ordinii de zi aş 

dori să vă supun atenţiei faptul că aceasta cuprinde un număr de 25 de proiecte de 

hotărâri şi au fot introduse  6 proiecte în plus faţă de proiectul iniţial al ordinii de zi, pe 

care le-aţi avut în mapă, după cum urmează: 

25. Proiect de hotărâre privind obligarea operatorului de a efectua serviciul 

public de transport local. 

26. Proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr. 137/2011 privind 

împozitele şi taxele locale, alte taxe asimilate, taxe speciale precum şi amenzile 

aplicabile în anul 2012. 

27. Proiect de hotărâre privind aprobarea primirii în municipiul Alba-Iulia a 

delegaţiilor oficiale din Chişinău-Republica Moldova, din oraşul Biograd na Moru 

(Croaţia) pentru a participa la manifestările organizate pentru Sărbătorirea Zilei 

Naţionale a României. 

28. Proiect de hotărâre privind cheltuirea unor sume de bani pentru activităţi 

culturale. 

29. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea HCL nr. 271/2010 

privind înfiinţarea Unităţii de Implementare Locală a proiectului "Măsuri integrate de 

ocupare în CARTIERE". 

30. Proiect de hotărâre privind acceptarea donaţiei făcute către Consiliul local al 

municipiului Alba-Iulia a unui imobil - drum, situat în Alba Iulia-"Dinamita". 

31. Proiect de hotărâre privind înţelegerea de cooperare între municipiul Alba 



Iulia - România şi municipiul Biograd na Moru - Croaţia. 

 32. Proiect de hotărâre privind propunerea de preluare a reţelei de apă-canal pe 

strada Costache Negruzzi din Alba-Iulia." 

 Marius Adrian Costinaş: "Cu acest amendament, al includerii pe ordinea de zi a 

proiectelor suplimentare, supun la vot ordinea de zi în forma actuală. Cine este 

pentru?" 

"Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 18 voturi pentru." 

Marius Adrian Costinaş: "Şi acum vă prezint următorul 

 

 

PROIECT AL ORDINII DE ZI 

 

 

 

 I.  Diverse 

II. Proiecte de hotărâri privind:  

 

        1. Rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al municipiului Alba 

Iulia pe anul 2011.  

     2. Neacordarea de facilitati fiscale unei persoane fizice.  

         3. Aprobarea unor modificări în statele de funcţii ale aparatului de specialitate a 

Primarului municipiului Alba Iulia şi ale serviciilor publice aflate în subordinea 

Consiliului local al municipiului Alba Iulia.  

          4. Modificarea Hotărârii nr. 67/2010 a Consiliului local al municipiului Alba   

Iulia. 

         5. Modificarea Hotărârii nr. 147/2011 a Consiliului local al municipiului Alba 

Iulia. 

          6.  Alocarea unor sume de bani din bugetul local pe anul 2011 pentru activităţi 

culturale.  

   7. Atribuirea denumirii unor străzi. 

   8. Aprobarea şi avizarea  documentaţiilor de urbanism (PUD, PUZ). 
 P.U.Z. AVIZARE 
 Art 1. CENTRU CULTURAL BASTION SF. MIHAIL, ALBA IULIA, STR. NICOLAE 
IORGA, NR.1-3, solicitant CONSILIUL JUDETEAN ALBA - avizeaza 
 Art2. INTRODUCERE PARŢIALĂ ÎN INTRAVILAN PENTRU CONSTRUIRE  
LOCUINŢE INDIVIDUALE, ALBA IULIA, OARDA DE SUS, STR. VICTORIEI, FN solicitant 
ANGHEL RAZVAN CLAUDIU – Nu avizeaza 
 Art.3. CONSTRUIRE LOCUINŢE INDIVIDUALE SI DOTARI TURISTICE-
MODIFICARE DRUM DE ACCES APROBAT PRIN PUZ CU HCL 244/09.2010, ALBA IULIA-
MICESTI, STR.PADURII solicitant DUDCIUC CALIN NICOLAE - avizeaza 
 Art.4. REGLEMENTARE ZONA DE LOCUINTE INDIVIDUALE SI REALIZARE 

ACCES, ALBA IULIA, STRADA NAZARETH ILLIT, FN, INTRAVILAN solicitant PACURAR 

IOAN, CIUGUDEAN TRAIAN - avizeaza 

  P.U.D. APROBARE 
 Art.5. CONSTRUIRE LOCUINTA FAMILIALA SI IMPREJMUIRE, ALBA IULIA, STR. 
MIHAIL KOGALNICEANU, solicitant POSPAI FRANCISC MARIUS, POSPAI PERSIDA - 
aproba 
 P.U.Z. APROBARE 
 Art.6. INTRODUCERE IN INTRAVILAN PENTRU CONSTRUIRE  LOCUINŢE 
INDIVIDUALE, ALBA IULIA, STRADA, HATEG, FN solicitant BODEA ENEIA SIMION – 
aproba  



 Art.7. INTRODUCERE IN INTRAVILAN PENTRU CONSTRUIRE  LOCUINŢA 
FAMILIALA, ALBA IULIA, STRADA GILAU, FN, solicitant BOGDAN DORIN pt. BOGDAN 
LUCIAN DRAGOS - aproba 
 Art.8. MODIFICARE PUZ- SAT DE VACANTA, aprobat cu HCL 139/04.2007, ART.11, 
ALBA IULIA , VALEA POPII, STR. VACANTEI, solicitant APETROAIE CATALIN GEORGEL 
SI APETROAIE IOANA MARIA - aproba 
 Art.9. INTRODUCERE IN INTRAVILAN PENTRU CONSTRUIRE, LOCUINŢE 
INDIVIDUALE, ALBA IULIA, STRADA ANA IPATESCU, FN solicitant MARIAN DORIN 
FLORIN – aproba 
 

         9. Vânzarea prin negociere directă a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, B-

dul Transilvaniei, nr. 35.  

      10. Vânzarea  prin negociere directă a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, 

strada Ion Agârbiceanu, nr. 3. 

         11. Vânzarea prin negociere directă a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. 

Alexandru Ioan Cuza, nr. 7A. 

       12. Revocarea Hotărârii nr. 230/2011 a Consiliului local al municipiului Alba 

Iulia, revocarea art. 4 din Hotărârea nr. 412/2006 a Consiliului local al municipiului 

Alba Iulia şi vânzarea prin licitaţie publică a unor imobile (terenuri) situate în Alba 

Iulia, str. Bucureşti, FN.  

          13. Închirierea prin licitaţie publică a imobilului (construcţie şi teren) Caponiera 

dintre Bastionul Carol şi Bastionul Sf. Michael, situat în Alba Iulia, str. Patriarh Miron 

Cristea la intersecţia cu strada Gabriel Bethlen în partea de nord-vest a zonei interioare 

a Fortificaţiei de tip Vauban din Alba Iulia.  

         14. Revocarea Hotărârii nr. 44/2010 a Consiliului local al municipiului Alba 

Iulia.  

     15. Restituirea unor sume de bani.  

            16. Prelungirea termenelor unor contracte de închiriere încheiate între Consiliul 

local al municipiului Alba Iulia şi SC Multireclama SRL.  

   17. Atribuirea în proprietate a terenului aferent caselor particulare.  

          18. Atribuirea în proprietatea solicitanţilor, proprietari ai apartamentelor, terenul 

aferent locuinţei în cotă indiviză deţinută din construcţii. 

        19. Înscrierea dreptului de proprietate a municipiului Alba Iulia asupra unui 

imobil (teren) situat în Alba Iulia – Miceşti.  

     20. Transmiterea dreptului de proprietate a Parohiei Platoul Romanilor. 

           21. Acceptarea donaţiei unui teren (drum) situat în Oarda de Jos (Luncă - Zăvoi). 

  22. Acceptarea donaţiei unui teren (drum) situat în Partoş, strada Ana Ipătescu. 

        23. Expertiză tehnică efectuată în Dosar 2123/176/2009 aflat pe rol la Judecătoria 

Alba Iulia.  

        24. Expertiză tehnică efectuată în Dosar 1861/176/2011 aflat pe rol la Judecătoria 

Alba Iulia.  

     

III. Stabilirea datei şedinţei Consiliului local al municipiului Alba Iulia pentru 

luna decembrie 2011. 
 

Marius Adrian Costinaş: "Aş dori să începem cu prezentarea şi aprobarea 

proiectelor urmând ca diversele să fie discutate la sfârşitul şedinţei de consiliu." 

 

 

  1. Rectificarea bugetului general de venituri şi chletuieli al municipiului Alba 



Iulia pe anul 2011. 

Se dă cuvântul doamnei Liliana Mărincean care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

Teofila Ţîr: "Am procedat la această propunere de rectificare a bugetului pe anul 

2011 cu sumele venite în ultima săptămână prin hotărârea de guvern, 400 mii lei, 

alocată pentru evenimentele ocazionate de Ziua Naţională de 1 Decembrie şi sumele 

pentru învăţământ, cheltuieli de personal la învăţământ, sume care nu erau 

acoperitoare plăţilor până la sfârşitul anului a salariilor profesorilor. Astfel că, o 

rectificare faţă de materialul pe care vi l-am prezentat o să fac acum la punctul 2 la 

partea de venituri, sume defalcate din TVA. Am prins o sumă de 3471 mii lei. Acolo 

am inclus şi sume pentru persoanele cu handicap. Numai telefonic am primit suma 

respectivă. Eu am alocat-o în acest raport sperând că până azi va veni şi hârtia. Nu a 

venit. Astfel că o scot şi nu o prind în anexe. Suma de 95000 lei,  ceea ce am 

repartizat-o pe urmă  68.02 la capitolul Asigurări  şi asistenţă socială. Alte sume pe 

care le-am alocat acum în buget sunt veniturile din valorificarea unor bunuri ale unor 

instituţii publice. Veniturile, aşa cum ştiţi şi dumneavoastră, nu le putem aloca decât în 

momentul încasării lor.  Astfel fiind încasate în acest moment, le-am cuprins în buget 

pentru a putea fi repartizate  pe capitole de cheltuieli. Donaţii şi sponsorizări, de altfel 

sume mici 2,30 şi sume pe care le vedeţi  cu toţii 15,64 a fost de la o economie de la 

unul din proiectele de finanţare nerambursabilă "Eu nu abandonez şcoala". Astfel am 

redus şi la partea de venituri şi la partea de cheltuieli. Cam asta este tot ce am cuprins 

în buget. Dacă aveţi întrebări, vă stau la dispoziţie!" 

Marius Adrian Costinaş: "Dacă sunt discuţii?  Având în vedere avizul comisiei 

supun la vot cine este pentru?" 

  "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru." 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 344/2011 
 

Teofila Ţîr: "Permiteţi-mi să vă informez asupra controlului efectuat de Curtea 

de Conturi în perioada august-noiembrie 2011 la Primăria municipiului Alba-Iulia 

asupra contului de execuţie la bugetul local pe anul 2010.  Este adresată chiar 

Consiliului local cu nr. 81117/16. 11. 2011 şi astfel vreau să v-o prezint,  cu 

constatările respective. Vă citesc doar constatările. Nu vă mai invoc baza legală. Una 

din constatările efectuate de Curtea de Conturi:  

1. Nu s-a stabilit la termenul legal de către Direcţia de venituri din cadrul 

unităţii administrativ teritoriale, municipiul Alba-Iulia impozitul pe clădiri în sumă 

totală de 52264 lei pentru clădirile deţinute de un număr de 3 persoane juridice şi un 

număr de 5 persoane fizice ca urmare a netransmiterii proceselor verbale de recepţie la 

finalizarea lucrărilor sau la expirarea termenului de autorizaţie de construire de către 

Compartimentul Disciplina în construcţii şi afişaj stradal. 

 2. În conformitate cu art. 267 din Legea nr. 571/2003 privind Codul Fiscal,  nu 

s-a urmărit de către compartimentul de specialitate din cadrul Primăriei modul de 

depunere a declaraţiilor privind valoarea de construcţie a lucrărilor de construcţie 



finală  a titularilor de autorizaţii expirate  şi nu s-au întocmit  procese verbale de 

recpţie la expirarea autorizaţiei de construire ori la finalizarea lucrărilor în 17 cazuri şi 

respectiv în 9 cazuri şi prin consecinţă nu s-au regularizat şi nu s-au încasat veniturile 

aferente acestor regularizări în sumă de 11722,94 lei. Bineînţeles că s-au dispus unele 

măsuri pentru înlăturarea acestor deficienţe. Şi vă prezint şi decizia Curţii de Conturi, 

adică măsurile care trebuie luate de ordonatorul principal de credite. 

 La constatarea nr. 1, luarea tuturor măsurilor ce se impun de către ordonatorul 

de credite pentru analizarea de către Direcţia de venituri şi compartimentul Disciplina 

în construcţii şi afişaj stradal din cadrul Poliţiei Locale a tuturor clădirilor a căror 

autorizaţii de construcţii au expirat, identificarea celor care îndeplinesc condiţiile 

legale de stabilire a impozitului pe clădiri, întocmirea proceselor verbale de recepţie, 

efectuarea regularizării acestor autorizaţii şi stabilirea impozitului pe clădiri. 

 La constatarea nr. 2, luarea tuturor măsurilor ce se impun de către ordonatorul 

de credite  pentru efectuarea operaţiunilor de regularizare a taxelor aferente 

autorizaţiilor de construire  ale căror termene de execuţie a lucrărilor a expirat în 2010 

sau mai vechi. Stabilirea diferenţelor de taxe şi a majorărilor de întârziere aferente, 

înregistrarea acestora în evidenţele contabile şi fiscale şi luarea măsurilor legale de 

încasare. Şi sunt date termene până la ce dată se pot lua aceste măsuri: 28. 02. 2012." 

 Marius Adrian Costinaş: "Eu aş avea aici o propunere dacă sunteţi de acord. 

Având în vedere că ni s-a prezentat un raport al Curţii de Conturi şi pentru că s-a şi 

stabilit un termen până la care să se ducă la îndeplinire aceste obligaţii, să ni se 

prezinte în şedinţa din februarie 2012 şi situaţia actualizării pentru a şti dacă s-au adus 

la îndeplinire." 

Paul Voicu: "Dacă îmi permiteţi! Exact cum stipulează în măsurile care se 

impun!  Noi am şi discutat. Este o impunere pentru executiv, nu pentru Consiliul local! 

Noi am şi discutat deja cu doamna Şinar, cu doamna Teofila, cu Poliţia Locală pentru 

că deja Disciplina în construcţii s-a mutat la ei şi am discutat. Urmează să le şi punem 

în aplicare. Şi cred că, cât de curând, săptămâna viitoare le vedem şi sunt finalizate 

multe dintre ele. În scurt timp nu vor mai fi deficienţe." 

Anuţa Şinar: "Mi s-ar părea corect să spun şi eu două cuvinte apropo de actul 

Curţii de Conturi. În primul rând că 90% din ce scrie în acel raport erau deja în timpul 

controlului  puse la punct. Dar eu am discutat şi cu domnii. Nu poţi să învinuieşti pe 

cineva  atâta vreme cât depinde de altcineva! Zice Direcţia de venituri  n-a făcut făcut 

pentru că nu a primit  procesele verbale de recepţie! Mi se pare ciudat să învinuiască 

cineva Direcţia de venituri  care trebuie să respecte o legislaţie! Dacă primeam 

procesul verbal de recepţie îl impuneam! Nu l-am primit, nu aveam ce să impunem 

pentru că nu ştiam de existenţa acelei hotărâri!" 

Paul Voicu: " Doamna Şinar! Sunteţi o doamnă şi nu vă întrerup! Vă completez 

numai! Nu are rost, nu ţine de Consiliul local, eu spuneam şi nu aţi fost atentă, v-am 

lovit direct în subiectivitate şi aţi etalat-o după aceea! O problemă a noastră ca şi 

urbanism, ca şi Poliţie Locală, ca şi Direcţie de venituri şi a conducerii, suntem aceeaşi 

Primărie! Şi dumneavoastră, ca şi Direcţie de venituri faceţi parte din acelaşi aparat al 

Primăriei! Nu sunteţi o direcţie separată! Deci e problema  noastră internă să o 

rezolvăm! Nu e o problemă complicată! Aţi văzut ce s-a spus şi ce s-a citi! Mai ales, 

cum spunea şi colega noastră că 90 şi ceva la sută  era rezolvată în timpul controlului." 

 

 

Pleşa Gabriel: "Domnul preşedinte, mă scuzaţi! O scurtă intervenţie. Am votat 



punctul 1 unde au fost prinşi banii de serbările Unirii. Între timp am primit un buget 

detaliat. Doar câteva lămuriri dacă se poate, având în vedere că e şi executivul 

Primăriei aici. Cred că aveţi şi dumneavoastră tabelul. Noi am primit acum un tabel cu 

bugetul  detaliat pentru evenimentul de la 1 Decembrie. Vrem doar nişte lămuriri dacă 

se poate. Avem la 17: prezentare concerte clasice Robert Turcescu 7900." 

Bărdaş Horea Mihai: "Dar e la punctul acesta?" 

Hondola Liviu: "Am primit tabelul acum! După ce am votat!" 

Pleşa Gabriel: "Am primit tabelul. Nu ştiu! Noi acum l-am primit. Probabil şi 

dumneavoastră!" 

Bărdaş Horea Mihai: "Dar nu e la punctul 1." 

Pleşa Gabriel: "Având în vedere că am votat, nici o problemă, am votat bugetul 

în care sunt şi cei patru miliarde vechi şi între timp ni s-a dat bugetul detaliat. Nişte 

lămuriri, s-au dacă am putea să discutăm acum sau la diverse, când credeţi 

dumneavoastră!" 

Paul Voicu: "Şi acum vă pot explica! În acest an vom avea două evenimente mai 

deosebite, unul care se va ţine în data de 30 la catedrala romano catolică, de o ţinută 

deosebită. Încercăm să nu mai facem asemenea programe de muzică uşoară şi 

populară. Este o parte de muzică clasică şi un concert în data de doi, în sală la Casa de 

Cultură a Sindicatelor. Colegii de la comisia de cultură au primit mai devreme, ieri, 

astăzi, au primit, am discutat împreună cu domnul Primar, cu Prefectura, cu toţii că 

organizăm împreună toate serbările, cu Consiliul Judeţean şi avându-l pe Robert 

Turcescu care a răspuns pozitiv să vină să prezinte aceste două evenimente de ţinută. A 

fost de acord cu suma. Negociată!" 

Pleşa Gabriel: "Să înţeleg că sunt banii pentru prezentatori? Da? Domnul 

viceprimar! La concertul acesta Holograf, Zdob şi Zdub, sumele acestea sunt cu 

sonorizări cu tot?  Mă gândesc că de aceea sunt atât de mari! Nu? Deci inclusiv costul 

sonorizărilor şi al luminilor?" 

Paul Voicu: "Nu! Scena este altceva. Partea ce vedeţi acolo, la Zdob şi Zdub şi 

Holograf sunt banii pentru contractul lor direct.  Negociaţi dumneavoastră cu ei, dacă 

obţineţi un preţ mai bun! Noi am negociat de două săptămâni!" 

Pleşa Gabriel: "Sunt banii pentru prestaţii?" 

Paul Voicu: "Da." 

Marius Rotar: "Holograf, de mulţi ani nu mergea nici unde sub 12000 de euro!" 

Paul Voicu: "Noi negociem de două săptămâni şi tragem în jos tot ce putem! La 

o scenă, am pornit cu Prefectura de la 40000 şi am ajuns la 32000. Cu TVA, cu taxe. 

Ştiţi bine câte sunt! Noi încercăm să tragem cât mai jos ca să încapă tot ce am 

pregătit!" 

Pleşa Gabriel: "Cred că nu există supărare dacă am întrebat!" 

Paul Voicu: "Nu. Pentru că eu pentru asta sunt aici!" 

Pleşa Gabriel: "La 26, drepturi de autor! Nu prea înţeleg!" 

Paul Voicu: "La 26, conform legii, orice spectacol se ţine în România, Geta 

poate să vă explice!  Sau mai bine juriştii!" 

Pleşa Gabriel: "Personal atât am avut de spus!" 

Marius Adrian Costinaş: "Dacă mai sunt alte întrebări?" 

Bărdaş Horea Mihai: "În general sunt de acord. Un singur lucru aş vrea să spun. 

Înainte de şedinţă, directorul de la Muzeul Naţional al Unirii m-a rugat ca premierea 

pentru spectacole  să se facă în mod egal pentru toată lumea." 

Paul Voicu: "Am discutat lucrul acesta cu colegii. Asa va fi. Eu voi vedea toate 



listele împreună cu doamna Teofila. Eu voi superviza. Domnule Coşer, lista de la 

muzeu şi în mod egal la toţi! Aşa a solicitat directorul de la Muzeu. Aţi reţinut!" 

 
 

    2. Neacordarea de facilitati fiscale unei persoane fizice.  

 Se dă cuvântul doamnei Anuţa Şinar care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

Anuţa Şinar: "Este vorba despre o persoană fizică care are un copil cu handicap. 

Noi, anul trecut am stabilit ca pentru fiecare, cei care mai beneficiază şi de alte 

facilităţi  din partea Primăriei sau Consiliului local, cum este asistent personal sau 

ajutor, un alt ajutor, să nu fie toate ajutoarele date aceleaşi persoane. Ca urmare, având 

în vedere că suma este mică, 60 de lei, persoana respectivă îşi poate suporta acest 

impozit pe anul 2011." 

Marius Adrian Costinaş: "Supun aprobării acest proiect de hotărâre. Cine este 

pentru?" 

  "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru." 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 345/2011 
 

Marius Adrian Costinaş: "La rugămintea doamnei Şinar  aş vrea să discutăm şi 

proiectul nr. 26." 

26. Proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr. 137/2011 privind 

împozitele şi taxele locale, alte taxe asimilate, taxe speciale precum şi amenzile 

aplicabile în anul 2012. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

Anuţa Şinar: "Este vorba de apariţia Ordonanţei nr. 30/2011 prin care se 

modifică o parte din cuantumul impozitelor şi taxelor locale. Respectiv, la persoanele 

juridice, dacă până acum, pentru cele care efectuau reevaluarea era între 0,5 şi 1 % şi 

la cele care nu efectuau reevaluarea erau între 5 şi 10% cu posibilitatea Consiliului 

local de majorare cu 20%, noua prevedere, prevede că, pentru clădirile care nu sunt 

reevaluate în ultimii trei ani, anterior anului fiscal, cota să fie cuprinsă între 10 şi 20% 

iar pentru cele care nu sunt în ultimii 5 ani nereevaluate între 20 şi 40 %. Am stabilit 

ca pentru primele să fie 15% cota şi respectiv pentru cele care nu sunt reevaluate  în 

ultimii 5 ani anteriori anului fiscal. Vreau să vă spun că nu sunt multe societăţi în 

situaţia aceasta. Cele care sunt chiar merită să plătească suma aceasta, în situaţia în 

care nu îşi vor face  reevaluare, dat fiind că încă mai avem apartamente de 200-300 lei, 

ceea ce pare mai mult decât derizoriu în situaţia actuală. Deşi pe parcusrsul lunii 

ianuarie toţi îşi vor face reevaluarea." 

Marius Adrian Costinaş: "Discuţii?" 

Hondola Liviu: "De ce aţi stabilit 15% dacă este între 10 şi 20%?  Nu v-aţi 



gândit să stabiliţi o sumă minimă de 10%?" 

Anuţa Şinar: "Nu m-am gândit la această sumă minimă pentru că v-am spus la 

200 lei dacă iei 10% vin..." 

Hondola Liviu: "Din moment ce scrie clar aici între 10 şi 20%?" 

Anuţa Şinar: "Aceasta este propunerea noastră! Dacă dumneavoastră aveţi altă 

propunere!" 

Paul Voicu: "Ce întrebare e asta?" 

Hondola Liviu: "Eu am întrebat pentru că ştim care e situaţia economică, care e 

situaţia din Alba-Iulia şi să ne gândim să majorăm cu mimim 10%!" 

Marius Adrian Costinaş: "Dacă aveţi o propunere?" 

 Hondola Liviu: "Da. Propunerea mea este să ne gândim să majorăm minim 

10% şi la punctul "b" 30%." 

 Marius Adrian Costinaş: "Având în vedere că avizul este favorabil şi faptul că 

s-a formulat şi o propunere, eu supun aprobării proiectul de hotărâre în forma iniţială. 

Cine este pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 13 voturi pentru  şi 5 voturi 

împotrivă Hondola Liviu, Puican Ioan, Pleşa Gabriel, Dărămuş Marcela Eugenia, 

Breaz Valer Daniel." 

 

 Marius Adrian Costinaş: "Având în vedere că proiectul a trecut în forma iniţială 

nu mai supun la vot propunerea domnului Hondola." 

 

 S-a adoptat Hotărârea 346/2011 

 

     

         3. Aprobarea unor modificări în statele de funcţii ale aparatului de specialitate a 

Primarului municipiului Alba Iulia şi ale serviciilor publice aflate în subordinea 

Consiliului local al municipiului Alba Iulia.  

       Se dă cuvântul domnului Bucur Dorică care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

        Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

Marius Adrian Costinaş: "Dacă sunt discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot. Cine 

este pentru?" 

  "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru ." 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 347/2011 

 

      4. Modificarea Hotărârii nr. 67/2010 a Consiliului local al municipiului Alba   

Iulia. 

    Se dă cuvântul doamnei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 



finanţe, servicii publice şi comerţ. 

Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

Crina Iacob: "Deoarece proiectul a fost trecut pe ordinea de zi şi l-aţi primit doar 

acum aş dori să vă explic puţin despre ce este vorba. Anul trecut s-a depus în cadrul 

unui program guvernamental  o solicitare de transformare a unei centrale termice, CT 

15, într-un centru de consiliere şi sprijin pentru copii. Noi l-am botezat Sfânta Maria. 

Acest proiect se află în ultima etapă de evaluare. Am avut o vizită în teren ce s-a 

desfăşurat în 4 noiembrie şi au considerat că anumite documente ar trebui adaptate şi 

completate. Printre care, această hotărâre  pe care noi am dat-o la aprobarea proiectului  

în 2010. În martie 2010. S-a dorit completarea anexei 2 cu sumele  ce reprezintă 

contribuţia noastră locală. Iniţial noi am avut doar enumerate  şi nu am avut trecute 

sume.  Am adăugat acele sume care oricum erau trecute în bugetul proiectului. Şi o a 

doua cerinţă era faptul  că în organigrama pe care noi am propus-o  cu acest nou 

serviciu care se va înfiinţa, suntem obligaţi ca odată cu aprobarea acestui proiect şi 

reabilitarea acestei centrale să înfiinţăm un nou serviciu cu un birou în cadrul 

Serviciului public de  asistenţă socială deoarece nu respecta standardul minim. Deci 

lipsea o persoană de acolo. Am modificat şi organigrama prin adăugarea unui 

psiholog.  De fapt noi am avut aşa: am dorit să facem cu minimum posibil un 

coordonator centru - un psiholog. Dar nu ni s-a acceptat aşa. Prin urmare avem un 

coordonator, un psiholog de asistent social  şi personal administrativ. Urmează ca după 

ce le prezentăm aceste documente, până în data de 30 noiembrie 2011, contractul de 

finanţare să fie semnat undeva până la sfârşitul lunii decembrie şi reabilitarea să 

înceapă anul viitor. Acesta este punctul 4. Cu licitaţie." 

Pleşa Gabriel: "Numai o întrebare. Momentan este un centru de consiliere?" 

Crina Iacob: "Nu. Nu există. Tocmai de aceea am vrut cu schimbarea aceasta." 

Paul Voicu: "Domnul preşedinte, eu aş vrea să mai completez cu o frază, 

spunându-vă că împreună cu doamna Crina  şi cu colegii dânsei, cred că de un an de 

zile lucrăm, gândim pe proiectul acesta. Şi ne tot gândim dacă mai vine sau nu mai 

vine! Să facem altceva cu centrala termică, nu mai facem! Spunem că am făcut bine cu 

toţii că am aşteptat. Pentru că, uite, că punem mâna pe un proiect  şi mai facem ceva în 

zona aceea unde ştiţi bine cu toţii că e  aglomerat! O vom aerisi şi o vom face ca 

lumea! Să sperăm că va fi un proiect strategic." 

Pleşa Gabriel: "Mă scuzaţi că intervin! Chiar cred că e bine că se valorifică  şi 

acest centru. Şi chiar de aceea am şi întrebat, pe bune,  dacă e nevoie de un astfel de 

centru  de consultare psihologică a părinţilor şi a copiilor. Chiar cred lucrul acesta şi 

mă bucur că acum se investeşte  să avem aşa ceva." 

Paul Voicu: "De aceea am avut atâta răbdare şi ne bucuram ca s-a aprobat!" 

Bărdaş Horea Mihai: "Dacă tot am ajuns la proiectul acesta! Eu salut această 

iniţiativă şi aş vrea să vă spun că sunt o grămadă de copii care, pe perioada iernii  nu 

mai pot sta cu părinţii. De exemplu eu am un caz în Pâclişa. Ei trăiesc pe un deal în 

nişte placaje. Fetiţa merge la şcoală cam 5 km pe zăpadă. Nu au unde locui! Ori un 

asemenea centru şi eu vă rog să transmiteţi doamnei Crina să se facă o anchetă socială 

pentru că fetiţa aceea nu poate să meargă la şcoală!" 

Paul Voicu: "Dânsa e doamna Crina. La doamna Delia să-i transmiteţi!" 

Bărdaş Horea Mihai: "Ori să îi găsim o rulotă la familia aceea, că e un caz 

deosebit! E o fetiţă extraordinar de frumoasă! Părinţii nu sunt aşa de frumoşi! E pe 

clasa a cincea. Învaţă bine! Abia a avut rechizite şcolare! Trebuie să ne gândim puţin şi 



la copiii aceştia! Cineva i-a dat afară! E pe o proprietate privată! Stau pe nişte placaje!  

În perioada aceasta de iarnă, eu nu ştiu cum trăieşte fata aceea! Şi din câte ştiu, mama 

ei e iarăşi gravidă! Vă rog să faceţi o anchetă socială şi dacă Primăria poate să-i pună 

la dispoziţie o rulotă pentru că am văzut că punem la asociaţiile acestea ale romilor 

care sunt într-o continuă expansiune  cu fonduri europene şi care nu fac nimic pentru 

romi. La ăia le dăm tot felul de centrale termice! Că şi la ăia le-am dat două centrale 

termice şi nu fac nimic! Haideţi un pic să mai gândim! La toţi le dăm că au proiecte 

europene! Mai lasă-mă dracului cu proiectele lor europene! Că m-am săturat  să nu 

facă nimic pentru romi că sunt toţi înfometaţi! Ei au salarii uriaşe şi de romi îi doare la 

banană! Vă rog să-mi prezentaţi la prima şedinţă ancheta socială cu fetiţa aceea." 

 Marius Adrian Costinaş: "Dacă sunt discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot. Cine 

este pentru aprobarea proiectului nr. 4?" 

  "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru." 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 348/2011 
 

  Crina Iacob: "Vă rog să-mi permiteţi să vă prezint şi proiectul nr. 29." 

 

        29. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea HCL nr. 271/2010 

privind înfiinţarea Unităţii de Implementare Locală a proiectului "Măsuri integrate de 

ocupare în CARTIERE". 

 Se dă cuvântul doamnei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Crina Iacob: "Ca urmare a unor instrucţiuni  prin care se solicita să  nu mai 

existe plăţi efectuate pentru costurile de personal între parteneri  am solicitat ca, noi 

spre exemplu am avut cursuri acreditate pe care partenerul nostru AJOFM le desfăsura 

cu lectorii pe care ar trebui să-i plătim noi. Şi, ca urmare, pentru a respecta această 

instrucţiune  venită în timpul desfăşurării proiectului,  am hotărât că, deşi în statul 

nostru de funcţii erau trecuţi aceşti lectori ca să fie plătiţi de noi, am hotărât ca noi să 

angajăm experţi şi AJOFM să-şi realizeze această activitate deoarece ei sunt acreditaţi 

pentru desfăşurarea unor cursuri pe care noi le-am avut. Este vorba de cosmetică, 

manichiură şi alte cele, să le realizeze ei cu lectorii lor. Prin urmare, acei lectori pe 

care noi i-am avut în statul de funcţii devin voluntari, că nu-i putem scoate. Şi noi o să 

angajăm alţi experţi pentru aceste cursuri. Cam despre asta este vorba şi motivele 

pentru care a trebuit să modificăm statul de funcţii a proiectului." 

 Puican Ioan: "Care este deosebirea între lectori şi experţi?" 

 Marius Adrian Costinaş: "Comisia este cu aviz favorabil." 

 Crina Iacob: "Lectorii vor susţine cursurile, efectiv le vor susţine cursurile. 

Experţii se vor asigura de baza de date, de participanţi, vor asigura efectiv cursuri. 

Persoanele pe care le vom plăti din resursele noastre se vor ocupa cu organizarea 

cursurilor si cu aducerea persoanelor şi cu identificarea lor." 

 Marius Adrian Costinaş: "Dacă mai sunt discuţii? Nu mai sunt, aşadar supun la 

vot cine este pentru." 



 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru şi o abţinere Bărdaş 

Horea Mihai." 

  

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 349/2011 

 

  5. Modificarea Hotărârii nr. 147/2011 a Consiliului local al municipiului Alba-

Iulia. 

  Se dă cuvântul doamnei Ileana Krisbai care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

        Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Marius Adrian Costinaş: "Discuţii dacă sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine 

este pentru?" 

  "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 350/2011. 

 

 

 6. Alocarea unor sume de bani din bugetul local pe anul 2011 pentru activităţi 

culturale. 

 Marius Adrian Costinaş: "Proiectul este retras de pe ordinea de zi." 

         

 

        7.  Atribuirea denumirii unor străzi. 

        Se dă cuvântul doamnei Călin Hedviga care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

      Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cornea care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 

sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

       Vasile Cornea: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Marius Adrian Costinaş: "Dacă sunt discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine 

este pentru." 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru." 

  

  

     S-a adoptat Hotărârea nr. 351/2011 

 

          8 . Aprobă şi avizează documentaţii de urbanism (PUD, PUZ). 
 

 Părăseşte sala de şedinţă domnul consilier Pleşa Gabriel. 

 
 

 Art 1. CENTRU CULTURAL BASTION SF. MIHAIL, ALBA IULIA, STR. 



NICOLAE IORGA, NR.1-3, solicitant CONSILIUL JUDETEAN ALBA . 

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă proiectul precum şi raportul de 

specialitate.  

 Călin Hedviga: "PUZ centru cultural Bastionul Sfântu Mihail. O scurtă 

prezentare fiind un proiect mai deosebit. Se referă la o propunere în cadrul zonei 

istorice pentru Bastionul Sfântu Mihail unde, Consiliul Judeţean deţine administrarea 

terenului pe o suprafaţă de 1,78 ha. Şi este propus un centru cultural pentru acest 

bastion. Documentul este în faza de avizare pentru ca apoi să ia cursul avizului 

Ministerului Culturii care va stabili efectiv propunerea adoptată. Dacă doriţi să intru în 

detalii, deşi avem un raport destul de elaborat, vă rog să-mi spuneţi!" 

 Maier Eugen: "Nu e cazul!" 

 Cimpoeş Cornel Pavel: "Am înţeles că având în vedere că lucrările în centru 

istoric încă nu sunt gata, am făcut o propunere ca acest proiect să se amâne pentru 

momentul când vor fi finalizate toate lucrările." 

 Marius Rotar: "Nu s-a făcut o propunere! O faceţi dumneavoastră!" 

 Cimpoeş Cornel Pavel: "Eu propun să se amâne acest proiect." 

 Marius Adrian Costinaş: "Având în vedere propunerea domnului Cimpoeş, eu 

supun aprobării amânarea discutării acestui proiect. Cine este pentru amânare?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru amânare." 

 

  

 Art.2: Nu avizează Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE PARŢIALĂ 

ÎN INTRAVILAN PENTRU CONSTRUIRE  LOCUINŢE INDIVIDUALE, 

ALBA IULIA, OARDA DE SUS, STR. VICTORIEI, FN, solicitant ANGHEL 

RAZVAN CLAUDIU”, conform planului de situatie anexat.  

          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum şi raportul 

de specialitate. 

Călin Hedviga: "Introducere parţială în intravilan pentru construire locuinţe 

individuale  Oarda de Sus . Este vorba despre un proiect care nu se supune avizării din 

următoarele motive. Beneficiarul solicită reevaluarea propunerii urbanistice şi 

introducerea acestei fâşii în intravilan. Comisia a stabilit că acest proiect poate fi luat 

în discuţie dar această fâşie să rămână în extravilan, ca să nu mai tot modificăm 

intravilanul şi extravilanul în zonă." 

Marius Adrian Costinaş: "Comisia?" 

Cimpoeş Cornel Pavel: "Propune respingerea acestui proiect  şi să vină cu altul." 

Marius Adrian Costinaş: "Aceasta era şi propunerea! De neavizare. Dacă nu mai 

sunt discuţii, supun la vot cine este pentru neavizare." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 17 voturi pentru neavizare.” 

 

  

  Art.3. CONSTRUIRE LOCUINŢE INDIVIDUALE SI DOTARI 

TURISTICE-MODIFICARE DRUM DE ACCES APROBAT PRIN PUZ CU 

HCL 244/09.2010, ALBA IULIA-MICESTI, STR.PADURII solicitant DUDCIUC 

CALIN NICOLAE. 

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi Raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 



lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

Călin Hedviga: “Prevede menţinerea unui PUD aprobat şi modificarea tramei 

stradale. Acesta este cel aprobat de dumneavoastră  cu ceva vreme în urmă. După 

aceea artera aceasta este înfundată. Propunerea prevede o tramă stradală mai fluentă, 

deci prelungirea acestei artere şi rezolvarea unui ansamblu.” 

Marius Adrian Costinaş: "Comisia?" 

Cimpoeş Cornel Pavel: "Favorabil cu condiţiile care au fost impuse în raportul 

de specialitate: lărgirea drumului de la 7 metrii la 8 metrii şi aviz Transelectrica." 

Marius Rotar: "Aceste condiţii sunt la următorul punct." 

Marius Adrian Costinaş: "Dacă  mai sunt  discuţii? Nu mai sunt, atunci supun la 

vot cine este pentru acest proiect aşa cum a fost prezentat?” 

        “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 17 voturi pentru.” 

 

 Revine în sala de şedinţă domnul consilier Pleşa Gabriel. 

  

 Art. 4 Avizează Planul Urbanistic Zonal "Reglementare zona de locuinţe 

individuale şi realizare acces,  Alba-Iulia, strada Nazareth Illit, FN, intravilan, 

solicitant Păcurar Ioan şi Ciugudean Traian", conform planului de situaţie 

anexat, cu condiţia obţinerii aviz Transelectrica până la faza de aprobare şi 

completării profilului transversal de la 7,0 m la 8,0 m, când se solicită realizarea 

frontului construit pe cealaltă parte a străzii. 

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil cu condiţii acest proiect de 

hotărâre.” 

Călin Hedviga: “Între Alba Iulia - Miceşti, de la Calea Moţilor, doi proprietari 

propun o stradă privată, o stradă interioară şi o parcelă  în sensul în care se menţin 

celelalte reglementări din PUZ Alba Iulia-Miceşti. Sunt trecute nişte condiţii. Sunt cele 

din comisie.” 

Marius Adrian Costinaş: "Comisia?" 

Cimpoeş Cornel Pavel: "Mă scuzaţi! Acum erau condiţiile de la art. 3: lărgirea 

drumului de la 7 metrii la 8 metrii şi aviz Transelectrica." 

Hondola Liviu: "Domnul Poli, ne induceţi în eroare!" 

Marius Adrian Costinaş: "Discuţii dacă mai sunt? Dacă nu sunt, atunci supun la 

vot cine este pentru cu condiţiile impuse de comisie." 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

 

 

 

 Art. 5 Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu "Construire locuinţă familială 



şi împrejmuire, Alba-Iulia, strada Mihail Kogălniceanu, solicitant Popsai 

Francisc Marius, Popsai Persida", conform planului de situaţie anexat. 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Călin Hedviga: “Aprobă PUD pe o parcelă mai îngustă de 12 metrii pentru a 

vedea cum se poate amplasa o locuinţă familială care arată ceva de genul acesta.” 

Bărdaş Horea Mihai: "Acum îmi place că îmi arătaţi şi mie ceva colorat." 

Călin Hedviga: "Parcela arată aşa, locuinţa este un dreptunghi cu retragere 

respectând  codul civil de 2 metrii într-o parte şi 60 în cealaltă." 

Sandu Cornel Stelian: “Dacă  sunt discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot cine este 

pentru .” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

 Călin Hedviga: "Articolele 6 şi 7 le vom retrage de pe ordinea de zi pentru că nu 

au prezentat rezolvarea situaţiei juridice aferente acceselor." 

 Marius Rotar: "Vă reamintesc că nu se poate retrage de pe ordinea de zi decât de 

către iniţiator." 

 Marius Adrian Costinaş: "Vin cu propunerea de amânare." 

 Marcel Jeler: "Corect! Şi de data viitoare, susţin, ca toate retragerile să se 

specifice înainte de şedinţa de consiliu conform regulamentului de organizare şi 

funcţionare a consiliului local, nu în timpul şedinţei!" 

 Marius Adrian Costinaş: "Supun la vot amânarea în bloc a proiectelor nr. 6 şi    

nr. 7. Cine este pentru amânare?" 

 "Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 18 voturi pentru amânare." 

 

 Art. 8 Aprobă Planul Urbanistic Zonal "Introducere în intravilan pentru 

construire locuinţe individuale, Alba-Iulia, strada Ana Ipătescu, FN, solicitant 

Marian Dorin Florin", conform planului de situaţie anexat. 

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Călin Hedviga: "Introducere în intravilan  pentru construirea unor locuinţe 

familiale. Suntem în Partoş, continuare Ana Ipătescu. Sunt îndeplinite toate condiţiile." 

 Marius Adrian Costinaş: “Dacă sunt discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot cine 



este pentru?” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 352/2011. 

           

           9. Vânzarea prin negociere directă a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia,   B-

dul Transilvaniei, nr. 35.  

         Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan care prezintă proiectul precum şi raportul  de 

specialitate. 

           Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

         Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

           Inurean Ioan: "Comisia propune de la 25 la 30 de euro. A modificat comisia." 

         Marius Adrian Costinaş: "Deci a modificat comisia. Supun la vot cine este pentru 

aprobarea acestui proiect cu amendamentul comisiei." 

 „Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.” 
 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 353/2011 
 

 

 10. Vânzarea  prin negociere directă a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, 

strada Ion Agârbiceanu, nr. 3. 

    Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Bogăţan Ioan: "Am propus de asemenea 30 de euro." 

Marius Adrian Costinaş: "De la 23 la 30 de euro. Dacă sunt discuţii? Nu sunt, 

aşadar supun la vot cine este pentru aprobarea acestui proiect cu amendamentul 

comisiei." 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 354/2011 

 

  11. Vânzarea prin negociere directă a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. 

Alexandru Ioan Cuza, nr. 7A. 

   Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

Raportul de specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Inurean Ioan: "Aici a fost un amendament de plată în Consiliul local de data 

trecută. S-a îndeplinit angajamentul de plată." 

 Marius Adrian Costinaş: "Condiţiile au fost îndeplinite. Supun la vot cine este 



pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 17 voturi pentru şi o abţinere Pleşa 

Gabriel."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 355/2011 

  

  

       12. Revocarea Hotărârii nr. 230/2011 a Consiliului local al municipiului Alba 

Iulia, revocarea art. 4 din Hotărârea nr. 412/2006 a Consiliului local al municipiului 

Alba Iulia şi vânzarea prin licitaţie publică a unor imobile (terenuri) situate în Alba 

Iulia, str. Bucureşti, FN.  

        Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

Raportul de specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării.” 

Bogăţan Ioan: "30 de euro." 

Inurean Ioan: "Da. 30 de euro." 

Marius Adrian Costinaş: " Dacă  aveţi discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine 

este pentru?" 

"Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru."  

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 356/2011. 

 

       13. Închirierea prin licitaţie publică a imobilului (construcţie şi teren) Caponiera 

dintre Bastionul Carol şi Bastionul Sf. Michael, situat în Alba Iulia, str. Patriarh Miron 

Cristea la intersecţia cu strada Gabriel Bethlen în partea de nord-vest a zonei 

interioare a Fortificaţiei de tip Vauban din Alba Iulia.  

Bogăţan Ioan: “Am propus amânare. Având în vedere că există un regulament 

aprobat prin hotărâre de consiliu, se va trece la licitaţie atunci când toate spaţiile sunt 

puse la dispoziţie.” 

Marius Adrian Costinaş: "Având în vedere că s-a făcut această propunere în 

şedinţă, supun aprobării amânarea discutării proiectului nr. 13 al ordinii de zi."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru amânare." 

 

  

 

 14. Revocarea Hotărârii nr. 44/2010 a Consiliului local al municipiului Alba 

Iulia.  

 Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Marius Adrian Costinaş: "Dacă sunt discuţii? Nu sunt, atunci supun la vot cine 

este pentru aprobarea acestui proiect." 



"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 357/2011 

 

          15. Restituirea unor sume de bani.  

     Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Marius Adrian Costinaş: "Dacă mai sunt discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot 

cine este pentru aprobarea acestui proiect." 

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 358/2011 
 

       16. Prelungirea termenelor unor contracte de închiriere încheiate între Consiliul 

local al municipiului Alba Iulia şi SC Multireclama SRL.  

     Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Marius Adrian Costinaş: "Dacă sunt discuţii? Nu sunt, atunci supun la vot  cine 

este pentru aprobarea acestui proiect." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 359/2011 

 
 

            17. Atribuirea în proprietate a terenului aferent caselor particulare.  

          Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum şi   

raportul de specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

         Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem  

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

         Marius Adrian Costinaş: "Dacă sunt discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot cine 

este pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 360/2011 

 

 18. Atribuirea în proprietatea solicitanţilor, proprietari ai apartamentelor, terenul 

aferent locuinţei în cotă indiviză deţinută din construcţii. 

         Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 



raportul de specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

        Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Marius Adrian Costinaş: "Dacă sunt discuţii? Dacă nu sunt,  supun la vot cine 

este pentru aprobarea acestui proiect de hotărâre?"  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 361/2011 

 
 

 19. Înscrierea dreptului de proprietate a municipiului Alba Iulia asupra unui 

imobil (teren) situat în Alba Iulia – Miceşti.  

 Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Marius Adrian Costinaş: „Discuţii?  Nu sunt, atunci supun la vot aprobarea 

acestui proiect.” 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 362/2011 

 

           20. Transmiterea dreptului de proprietate a Parohiei Platoul Romanilor. 

           Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

      Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

          Marius Adrian Costinaş: "Discuţii? " 

 Bărdaş Horea Mihai: "Nu!"  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 
 

S-a adoptat Hotărârea nr. 363/2011 

 

 21. Acceptarea donaţiei unui teren (drum) situat în Oarda de Jos (Luncă - 

Zăvoi). 

       Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Marius Adrian Costinaş: "Dacă sunt discuţii? Nu sunt, atunci supun la vot cine 

este pentru. "  



"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 364/2011 

 

 

          22. Acceptarea donaţiei unui teren (drum) situat în Partoş, strada Ana Ipătescu. 

         Se dă cuvântul d-nei AuricaGroza care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

        Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem  

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

         Marius Adrian Costinaş: "Dacă sunt discuţii? Nu sunt, atunci supun la vot cine 

este pentru. "  

       "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 365/2011 

 
 

    23. Expertiză tehnică efectuată în Dosar 2123/176/2009 aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia.  

    Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

         Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

    Marius Adrian Costinaş: "Este un proiect prin care Consiliul local declară că nu îşi 

însuşeşte expertiza tehnică extrajudiciară. Dacă  sunt discuţii? Nu sunt, aşadar supun 

la vot cine este pentru neînsuşire?"  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru neînsuşirea acestei 

expertize." 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 366/2011 
 

 

        24. Expertiză tehnică efectuată în Dosar 1861/176/2011 aflat pe rol la Judecătoria 

Alba Iulia.  

          Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

         Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Marius Adrian Costinaş: "Dacă aveţi discuţii, domnilor consilieri? Nu sunt, 

aşadar supun la vot cine este pentru neînsuşire." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru neînsuşire." 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 367/2011 



 

 

 25. Proiect de hotărâre privind obligarea operatorului de a efectua serviciul 

public de transport local. 

        Se dă cuvântul doamnei Georgeta Rânghet care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

        Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

        Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

          Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

         Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Marius Adrian Costinaş: „Discuţii? Nu sunt, aşdar supun la vot cine este 

pentru.” 

   "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru şi o abţinere Marius 

Adrian Costinaş." 

  

    S-a adoptat Hotărârea nr. 368/2011 

  

27. Proiect de hotărâre privind aprobarea primirii în municipiul Alba-Iulia a 

delegaţiilor oficiale din Chişinău-Republica Moldova, din oraşul Biograd na Moru 

(Croaţia) pentru a participa la manifestările organizate pentru Sărbătorirea Zilei 

Naţionale a României. 

         Se dă cuvântul d-lui Mihai Belală  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

Marius Adrian Costinaş: "Discuţii!" 

           Bărdaş Horea Mihai: "Cine se ocupă? Dacă nu vă supăraţi!" 

 Marius Adrian Costinaş: "Domnul Cimpoeş." 

 Bărdaş Horea Mihai: "Şi de unguri şi de croaţi şi de israelieni!" 

Marius Adrian Costinaş: „Dacă cunoaşte mai multe limbi străine! Vedeţi! Acesta 

este avantajul! Dacă mai sunt alte întrebări? Nu mai sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru.” 

„Fiind supus la vot propunerea a fost votată cu 18 voturi pentru.” 

 

      S-a adoptat Hotărârea nr. 369/2011 

 

 28. Proiect de hotărâre privind cheltuirea unor sume de bani pentru activităţi 

culturale. 

       Se dă cuvântul d-lui Mihai Coşer care prezintă proiectul precum şi raportul  de 

specialitate. 

        Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cornea care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 

sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

       Vasile Cornea: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 



obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Marius Adrian Costinaş: „Dacă sunt discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine 

este  pentru?” 

„Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.” 
 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 370/2011 
 

 

 30. Proiect de hotărâre privind acceptarea donaţiei făcute către Consiliul local 

al municipiului Alba-Iulia a unui imobil - drum, situat în Alba Iulia-"Dinamita". 

    Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

         Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Marius Adrian Costinaş: "Dacă sunt discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine 

este pentru.” 

"Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru." 

  

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 371/2011 

 

  

 31. Proiect de hotărâre privind înţelegerea de cooperare între municipiul Alba 

Iulia - România şi municipiul Biograd na Moru - Croaţia. 

     Se dă cuvântul domnului Mihai Belală  care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

            Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

        Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

        Marius Adrian Costinaş: „Discuţii dacă sunt? Nu sunt, aşdar supun la vot cine 

este pentru.” 

  "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru." 

  

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 372/2011 

 

 

 32. Proiect de hotărâre privind propunerea de preluare a reţelei de apă-canal pe 

strada Costache Negruzzi din Alba-Iulia." 

       Se dă cuvântul doamnei Silvia Moldovan  care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

  Marius Adrian Costinaş: „Discuţii? Nu sunt, aşdar supun la vot cine este pentru.” 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru." 

  



  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 373/2011 

 

 DIVERSE: 

 

 

 1.  Marius Adrian Costinaş: „Sunt două materiale care v-au fost înaintate. Un 

desfăşurător cu nr. 67380/26. 09. 2011 al activităţilor competiţionale ale Clubului 

Sportiv Universitatea din Alba-Iulia. S-a solicitat la şedinţa de data trecută, când a fost 

aprobată cheltuirea sumei de bani pentru aceste activităţi competiţionale a Clubului 

Sportiv Universitatea. S-a depus în mapă. Se poate studia de fiecare consilier în parte.” 

  

 

 

 2. Paul Voicu: „Câţiva consilieri au solicitat la Apa Canal o situaţie cu apa 

meteorică. O aveţi în mape.” 

 Marius Adrian Costinaş: "Alte discuţii?" 

 Pleşa Gabriel: "Am văzut că s-a aprobat, s-au şi rezolvat în mare parte  

problemele celor din cartierul Meridian. Mare rugăminte aş avea: să se încerce 

montarea unor becuri acolo. Măcar patru becuri!" 

 Paul Voicu: "E în curs de rezolvare!" 

 Bărdaş Horea Mihai: "La 1 Decembrie, noi avem voie în tribună? Consilierii 

locali!" 

  

 

        III. Stabilirea datei şedinţei Consiliului local al municipiului Alba-Iulia pe 

luna decembrie. 
 

        Marius Adrian Costinaş: "Propun ca şedinţa pentru luna următoare să aibă loc în 

data de 22 decembrie 2011." 

 

 Marius Adrian Costinaş: „Alte discuţii dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt alte 

discuţii  declar şedinţa închisă.”  

 

  Alba Iulia, 22 noiembrie 2011 

 

 

 

   PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                                     SECRETAR 

                         Consilier                                                           Marcel Jeler 

                  Marius Adrian Costinaş 

  

 

 

 

  

 


